
Skt. Klemens Antenneforening 13. marts 2013 

 

Generalforsamling tirsdag d. 5. marts 2013 kl. 19.30 i Stenløse Forsamlingshus. 
 
Generalforsamlingen havde 70 deltagere inkl. bestyrelsen. 

 
Dagsorden iflg. vedtægterne: 

1. Valg af dirigent. 
Efter forslag fra bestyrelsen valgtes Klaus Holten Kristensen til dirigent. Denne konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt ifølge vedtægterne. 

2. Aflæggelse af beretning v/formanden Egon Birkholm. 

Der er foretaget kontrol af medlemmernes pakkefordeling: 206 har grundpakke, 242 har mellempakke og 330 har 
fuldpakke. 

P.t. har vi 778 medlemmer – en tilbagegang på 5 i forhold til 2012. 

I august deltog 2 mand fra bestyrelsen i møde inviteret af C-more Information om Kanal 9 og Kanal 8 Sport. 

I oktober måned deltog 4 mand fra bestyrelsen i info-møde hos YouSee vedr. bl. a. produkter og tjenester, partnerskab 
og digitalkommunikation. 

I november måned deltog 4 mand fra bestyrelsen i FDA-messe (FDA = Forenede Danske Antenneanlæg) i Billund. På 
messen bad vi FDA om tilbud på medlemsskab. Tilbuddet lød på 15.400,- + moms for 2013. Tilbuddet blev behandlet på 
et efterfølgende bestyrelsesmøde, hvor det besluttedes at spare denne udgift. 

I november omdelte vi orientering vedrørende den årlige kanalændring sammen med nye kanaloversigter og folderen ” 
Vil du undgå flimmer på skærmen”. Kanalomlægningen i november bestod hovedsageligt i udvidelse af antallet af HD-
programmer. Der blev tilføjet to nye BBC-programmer imellempakken, BBC World News og BBC Knowledge. 

Lige før jul opstod kabelfejl på Møllevej. Fejlen berørte Stenløseområdet. Fejlen skal ses i sammenhæng med, at vort 
anlæg er 39 år gammelt, hvorfor vi måske kan forvente flere kabelfejl i fremtiden. 

Der konstateredes en påkørt stander på Dahlsvej. Skadevolderukendt. Problemet med påkørte standere er dog blevet 
mindre, efter af vi harmonteret ca. 100 reflekser på de mest udsatte standere. 

Vi har siden sidst fået udskiftet 3 defekte standere på Birkebakken, Møllevej og Ellevangen. 

MPEG2-systemet udfases. Første del blev udført d. 12. februar og omfattede kodede programmer. Den 2. april (senere 
ændret til 9. april iflg. Ole Madsen) sker sidste del, som omfatter de programmer, som også sendes i en HD-version. 
Omlægningen betyder bl.a., at digitalboxe som Sagem 60 og fladskærme med indbygget MPEG2 ikke kan bruges mere. 
Problemet kan løses ved, at man anskafferen digital-box med MPEG4. 

YouSee tilbyder 40 ukodede programmer i marts måned, nemlig alle HD-programmer fra fuldpakken og 9 programmer 
fra ekstra kanalerne. 

Den 9. marts deltager 3 mand fra bestyrelsen i messen ”YouSeeLive 13” i Bella Center.  hvor vi bl. a.skal høre om: ”Frit 
valg–på mange måder”, ”YouSee - nu også med mobiltelefoni”. 

                                   

Efter beretningen besvaredeformanden spørgsmål fra medlemmerne. 



  

Derefter godkendtes formandensberetning uden afstemning. 

3. Aflæggelse af regnskab v/kassereren Leith Olsen. 

Kassereren gennemgik regnskabetfor 2012 samt budgettet for 2013, jfr. det med indkaldelsen udsendte bilag ognævnte 
bl.a. følgende: 

Tab på medlemmer på 9.261 kr. Ang. posten ”Administrationshonorarer ” (39.050 kr.) Formandshonoraret er forhøjet 
med 5.000 kr. i forhold til 2011. Renteindtægten var på 15.395 kr.Resultatet er på 28.458 kr. 

Egenkapitalen er på 1.231.309  kr. 

Der budgetteres med et resultatpå 2.000 kr. for 2013. 

Kassereren understregede, at da der i januar og april forfalder store beløb til YouSee og Copydan, er foreningen nødt til 
at råde over en betydelig kassebeholdning. 

  

Kassereren oplyste, at revisorer og bestyrelse har godkendt regnskabet. 

  

Derefter godkendtes kassererens beretning uden afstemning. 

  

4. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslog uændretkontingent på 125 kr. excl. moms for 2013. Dette godkendtes af generalforsamlingen uden 
afstemning. 

  

5. Behandling af indkomne forslag. 

Forslag fra bestyrelsen: Bemyndigelse af bestyrelsen til at etablere ø-opdeling af anlægget. Ø-opdelingen finansieres 
enten af SKAF med max 400.000 kr. excl. moms, eller helt eller delvist af YouSee afhængig af kontraktens løbetid, dog 
max. 5 år. 

  

Formanden oplyste at, at YouSee på dagen for generalforsamlingen, den 5. marts 2013, havde fremsat et tilbud, som 
går ud på, at YouSee betaler hele ø-opdelingen mod, at SKAF og YouSee indgår en kontrakt med løbetid på  3 år + 
opsigelsesperiode.Ø-opdelingen, der er en nødvendig opdatering af anlægget, går ud på at opdele anlægget i 3 øer, og 
vil medføre en betydeligt større kapacitet og en meget højere hastighed (op til 100 Mbit). 

Tilbuddet ledsages af et tilbud om, at YouSee, såfremt en 3-årig aftale indgås, vil yde en rabat på bredbånd til 
medlemmerne, som for de høje hastigheder vil være på ca. 20 kr. 

Ole Madsen fra YouSee supplerede formandens orientering om projektet. 

  



På dirigentens spørgsmål til forsamlingen, om den kunne give bestyrelsen mandat til at indgå en 3-årigaftale med 
YouSee, meddelte et medlem, at han undlod at stemme. Ingen af de øvrige medlemmer stemte imod. Dermed vedtoges 
det at give bestyrelsen mandat til indgåelse af en 3-årig aftale. 

  

6. Valg til bestyrelse. 

På valg var Egon Birkholm, der var villig til genvalg, samt Erik Olsen og Leon Jørgensen, der ikke ønskede genvalg. 

Egon Birkholm blev genvalgt uden afstemning. Bestyrelsen foreslog som nye medlemmer Erik Toft-Clausen og Anders 
Janus Jeppesen. De blev begge valgt uden afstemning. 

  

7. Valg af revisorer 

Finn Rossau og Bjarne Ploug var på valg. De blev begge genvalgt uden afstemning. 

  

8. Valg af suppleanter for bestyrelsen og for revisor. 

Som suppleanter for bestyrelsenblev Inge Klevang Larsen samt Jim Snerling valgt. Per Hansen blev valgt som suppleant 
for revisor. Alle uden afstemning. 

  

9. Eventuelt 

Formanden orienterede om tiltag, der er nødvendige i den enkelte husstand for at opnå HF-tætte hus installationer (jfr. 
folderen ”Vil du undgå flimmer på skærmen?”). 

  

På et spørgsmål fra et medlem om, hvorfor medlemstallet er gået ned, oplyste formanden, at der er 10% ledige standere. 
Nogle har valgt at gå over til Boxer eller TDC HomeTrio, eller bruger parabol. 

  

Efter at have besvaret andrespørgsmål, takkede formanden dirigenten. 

  

Efter generalforsamlingen orienterede Ole Madsen fra YouSee om nye tiltag fra YouSee. 

  

  

  

For referatet: Leon Jørgensen                                   Dirigent: Klaus Holten Kristensen        

 


